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VZDELÁVANIE

VRCHOLOVÝ ŠPORT

ROZVOJ INFRAŠTRUKTÚRY

Úvod

Toto je prvé číslo newslettra Slovenskej 
Kanoistiky, sekcie divokých vôd. 
Touto formou by chcel predseda sekcie a 
výkonný výbor  na pravidelnej báze 
informovať  o novinkách, plánoch, 
pripravovaných projektoch, o činnosti 
výkonného výboru aj podujatiach, ktoré 
nás v najbližšom čase čakajú. Newsletter 
je určený nielen pre kluby, trénerov a 
všetkých členov zväzu, ale aj pre širšiu 
verejnosť.
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VRCHOLOVÝ ŠPORT

Slovenský vodný slalom splnil ziskom štyroch 
miesteniek svoj hlavný tohtoročný cieľ. 
Zaradili sme sa tak medzi sedem krajín, 
ktorým sa po absolvovaní MS v Londýne a 
Európskych hier v Krakove podaril plný 
zásah. Prekvapivo z tejto skupiny tentokrát 
vypadli Nemci, ktorí nezískali miestenku v 
mužskom kajaku.

ŠTYRI MIESTENKY PRE PARÍŽ 2024

Krajiny, ktoré majú po absolvovaní 
globálnej a európskej kontinentál-
nej kvalifikácie 4 miestenky:
SLOVENSKO
FRANCÚZSKO
VEĽKÁ BRITÁNIA
SLOVINSKO
TALIANSKO
ČESKÁ REPUBLIKA
ŠPANIELSKO

kontinentálna kvalifikácia pre Ameriku, 
Afriku a Oceániu sa uskutoční v budúcom roku

*

"Považujem to za splnenú veľmi dôležitú 
úlohu, ktorá má dopad na financovanie 
Slovenskej kanoistiky na obdobie až do OH 
2028, pretože výsledky z OH majú najvyšší 
koeficient pri udeľovaní dotácii pre zväzy. 
Oceňujem prácu športovcov, ich mikro-tímov 
aj športového riaditeľa.” 

“V tomto roku sme dali všetkú energiu 
a veľkú časť financií na získanie 
štyroch  miesteniek, čo bol primárny 
strategický cieľ zväzu. Z tohto dôvodu 
boli maximálne podporovaní všetci 
seniorskí reprezentanti. Každému z 
nich sme zaplatili účasť osobného 
trénera na všetkých podujatiach až do 
uzavretia olympijskej nominácie. 
Zároveň sme umožnili každému 
pretekárovi individualizovať svoj 
cestovný a súťažný harmonogram, čo 
výrazne zvýšilo náročnosť logistiky

Martin Stanovský st., 
predseda sekcie

Robert Orokocký, 
športový riaditeľ

reprezentačného družstva. Všetko to 
bolo s jediným zámerom. Vytvoriť čo 
najlepšie podmienky nielen v príprave 
na majstrovstvá sveta, ale aj v 
internom boji o olympiádu. Treba si 
ale uvedomiť, že vyjazdenie 
miesteniek je len povinná jazda aby 
sme ostali v hre o olympijské medaily. 
Do ďalšieho roka nás čaká veľa 
práce." 

STRETNUTIE S VEDENÍM VŠC 
DUKLA BANSKÁ BYSTRICA   

Strediská VŠC, ŠCP a NŠC sú pre nás kľúčovými 
partnermi pri zabezpečovaní vrcholového športu.
V budúcom roku nás čaká olympijská sezóna a aj 
preto sa v príprave na ňu predseda sekcie Martin 
Stanovský st. a športový riaditeľ Robert Orokocký 
stretli so zástupcami VŠC Dukla Banská Bystrica. 
Preberala sa spoločná stratégia fungovania v 
nasledujúcom roku, formy spolupráce a zadefino-
vali sa pravidlá financovania našich športovcov.
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Primátor mesta Zvolen p. Vladimír Maňka 
prijal predsedu sekcie Martina Stanovského st.  
na stretnutie ohľadne vybudovania 
tréningovej trate na rieke Hron pri lodenici 
TU  Zvolen.

STRETNUTIE S PRIMÁTOROM 
ZVOLENA

Dokončenie rekonštrukcie kanála v 
Liptovskom Mikuláši je opäť o čosi bližšie. 
Začali sa výkopové práce na prívod 
vysokonapäťovej elektrickej prípojky cez 
rieku Váh, ktorá umožní sfunkčniť 
prečerpávanie vody za pomoci 
vysokotlakových púmp a následne 
spustiť skúšobnú prevádzku smerom ku 
riadnej kolaudácii.

“Spolupráca s mestom Zvolen je jedným z 
kľúčových bodov, aby sme sa mohli posunúť 
ďalej s realizáciou tohto projektu. Plán 
tréningovej trate vo Zvolene zapadá do 
celkového konceptu rozvoja 
turisticko-rekreačnej zóny v okolí Hronu, takže 
je tu vážny záujem aj z ich strany. Finančnú 
podporu mesta by sme chceli využiť už pri fáze 
prípravy projektovej dokumentácie.” 

Martin Stanovský st., 
predseda sekcie

REKONŠTRUKCIA TRATE V 
DOLNOM KUBÍNE

Koncom leta prebehla rekonštrukcia trate v 
Dolnom Kubíne, ktorá je svojou charakteristikou 
jednou z najlepších tratí pre prípravu mladých 
pretekárov.  Zadržaním vody a zúžením koryta sa 
zvýši celoročné využitie trate aj pri nižšom stave 
vody v rieke. Popri tom sa zrealizovala aj montáž 
umelého osvetlenia a nového bránkového 
systému.

POSUN PRÁC V 
LIPTOVSKOM MIKULÁŠI

V spolupráci s Milanom Kubáňom a FTVŠ 
sa od 10. novembra spúšťa kurz trénerov 
II. stupňa. 

Harmonogram kurzu:

  10. - 12. november 2023  
  1. časť (prezenčne)

  Február 2023
  2. časť  (prezenčne/online)

  Apríl/Máj 2024  
  Špeciálna časť a záverečná skúška

Cena kurzu je 300€. Úspešným 
absolventom preplatí SK SDV 50%.

Prihlásiť sa môžete do 10. novembra 
vyplnením formulára na tejto adrese:

https://fsport.uniba.sk/studium/dalsie-formy-vzdelavania
-ftvs-uk/trenerska-akademia/

OTVÁRA SA TRÉNERSKÝ 
KURZ II. STUPŇA
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METODICKÉ VÝJAZDY V ROKU 2023
Komisia pre kluby, mládež a 
vzdelávanie aj v tomto roku 
pripravila pre vodácke kluby 
možnosť vzdelávania mladých 
vodákov a ich trénerov, a to 
prostredníctvom Metodických 
výjazdov. V spolupráci s Janou 
Dukátovou sa zorganizovalo 
celkovo päť metodických výjaz- 
dov, a to v Bratislave, Žiline a 
Liptovskom Mikuláši.

Jednou z hlavných tém bol vývin 
postúry, budovanie správneho 
svalového zreťazenia, dôležitosť 
vytrvalostných tréningov a suchej 
prípravy ako ja správnej výživy. 
Okrem Jany Dukátovej sa ako 
športoví odborníci ďalej 
predstavili Milan Kubáň, Robo 
Orokocký a Matúš Hujsa.

Podstatou stretnutí bolo deťom a 
trénerom priblížiť formou prednášky 
danú problematiku. Na to 
nadväzovali praktické ukážky, ktoré si 
nakoniec deti a tréneri mohli aj reálne 
precvičiť. Okrem tréningov na vode 
absolvovali aj cvičenia na suchu, 
alebo aj ukážku bežeckej rozcvičky.

“Téma vzdelávania je jednou z našich 
hlavných priorít. Vzdelávanie nie je 
jednorazová záležitosť, ale je to proces, 
ktorý môže prebiehať na viacerých 
úrovniach, a ktorý by nemal byť nikdy 
ukončený.  Realizovaním aktivít 
(metodické výjazdy, kempy), ktoré 
vytvárajú priestor pre vzdelávanie a 
prinášajú ho, chceme pomôcť klubom a 
trénerom v tomto procese.”  
Renáta Daníková, predsedkyňa 
komisie klubov, mládeže a 
vzdelávania

Už niekoľko rokov je jedným z 
parametrov pri výpočte štátnych 
príspevkov pre jednotlivé športové 
zväzy aj popularita a sledovanosť 
daného športu. Aj v tomto roku 
preto kládla sekcia Divokých vôd 
dôraz na maximálne možné 
mediálne odprezentovanie nášho 
športu a to nielen na úrovni 
seniorských pretekov, ale aj 
odprezentovaním mládeže a 
mládežníckych podujatí.

V tejto sezóne sa nám podarilo 
udržať si spoluprácu s televíziou 
JOJ ŠPORT. Tá nám v priamych 
prenosoch odvysielala okrem 
všetkých kôl svetového pohára aj 
domáce nominačné preteky v 
Liptovskom Mikuláši a 
Majstrovstvá Európy juniorov a   
do 23 rokov v Čunove, a to 

vrátane live štúdií a rozhovorov 
priamo z dejiska. Spolu s 
prenosmi z Európskych hier a 
majstrovstiev sveta, na ktoré 
mala prednostné vysielacie právo 
RTVS ŠPORT, sme tak športovým 
fanúšikom priniesli na obrazovky 
viac ako 75 hodín priamych 
prenosov z vodného slalomu.

Pokračovalo sa aj vo výbornej 
spolupráci s ostatnými médiami, 
ktoré kanoistiku dlhodobo 
pokrývajú. Informácie a témy pre 
články a rozhovory mohli médiá 
čerpať aj zo sociálnych sietí našej 
sekcie. Pokrytie nechýbalo ani v 
regionálnych médiách (TV Dolný 
Kubín)

MEDIÁLNA PREZENTÁCIA KANOISTIKY 
NA DIVOKEJ  VODE

75 hodín priamych
prenosov


